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Zápis z jednání Zastupitelstva města Vysokého Mýta č. 4/19                        
konaného dne 17.07.2019 

 
 
 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 16:03 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal členky a členy 
zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
Starosta Ing. František Jiraský sdělil, že dle jednacího řádu ZM § 9, odst. 1 bude z dnešního 
zasedání pořízen elektronický audio záznam; tento záznam se pořizuje pro účely kontroly 
pořízeného zápisu a následného zveřejnění anonymizovaného záznamu dálkovým přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání jejich osobního projevu.  
 
Konstatoval, že dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 15 členů 
z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
 
Omluven:  prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., Mgr. Martin Koblížek, Mgr. Jiří Plhák, Ing. 

Ivana Urešová, MBA,  Mgr. Iva Vrátilová 
 
 
Neomluven:   
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2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího 
zařízení 
 
Starosta navrhl určit zapisovatelkou paní Jitka Kočovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného 
za obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města určuje  
 
zapisovatelkou paní Jitku Kočovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Výsledek hlasování: Pro  15    Proti 0      Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 105 /19   bylo schváleno. 
 
 
 
3. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Starosta navrhl zvolit ověřovateli zápisu paní Mgr. Helenu Mandíkovou a Mgr. Jana 
Lipavského. 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
 
ověřovatele zápisu paní Mgr. Helenu Mandíkovou a Mgr. Jana Lipavského. 
  
Výsledek hlasování: Pro  13    Proti 0     Zdrželi se 2 
 
Usnesení č. 106 /19 bylo schváleno. 
 
 
 
4. Schválení programu 
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům 
zastupitelstva města.   
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
následující program zasedání:   

1. Zahájení 
2.  Projednání návrhu vyhlášky 1/2019 o nočním klidu 
3. Různé 

4. Diskuze 

5. Závěr 

 
Výsledek hlasování: Pro   15   Proti 0     Zdrželi se 0 
Usnesení č.107 /19 bylo schváleno. 
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Na jednání zastupitelstva se dostavil Mgr. Šraut. 
 
 
6. JUDr. Libor Poláček – vedoucí odboru právního a majetkového 
 
Obsah sdělení: 

1. Návrh vyhlášky č. 1/2019 o nočním klidu  
 

Průvodní zpráva: 
Městem Vysokým Mýtem založená společnost VYSOKOMÝTSKÁ KULTURNÍ, o.p.s. pořádá 
jako každý rok různé tradiční městské akce. Některé z těchto akcí mají plánovaný konec po 
22. hodině. Jelikož dosud k těmto městským akcím žádné stížnosti nebyly podávány, 
existovalo obecné přesvědčení, že tyto akce nijak noční klid nenarušují (i když některé končily 
po 22.00 hodině). Letos poprvé byla městu doručena stížnost na rušení nočního klidu 
městskou akcí. Jelikož jsou ještě na letošní léto plánovány další tradiční veřejnosti přístupné 
akce a slavnosti, jejichž konec je plánován po 22. hodině, je zastupitelstvu města předložen 
návrh vyhlášky o nočním klidu, jehož součástí je stanovení výjimečných případů, při nichž je 
doba nočního klidu vymezena dobou kratší. V příloze přikládám též stanovisko Ministerstva 
vnitra k této problematice. 

 
Přílohy: 
Příloha 01 – Návrh vyhlášky 1/2019 (2 listy) + příloha č. 1 (jeden list) 
Příloha 02 – Právní výklad MV (11 listů) 
 
 
Starosta uvedl, že podle průzkumu v některých okolních městech vyhlášku o nočním klidu 
mají, v některých ne. Je to dáno místní situací, kde a jak často se akce konají. Otevřel 
rozpravu. 
Mgr. Lipavský řekl, že v jejich uskupení (Patrioti) se shodli, že podpoří vyhlášku, protože 
chtějí, aby se akce ve městě konaly.  
Ing. Soušek řekl, že kdo bydlí v centru města je rušen více, že se cítí ve střetu zájmu, proto 
se zdrží hlasování. 
Ing. Sabolčiková uvedla, že diskotéka, která proběhla v červnu byla nejméně hlučná. 
Zaznamenala v uplynulých letech pouze jednu stížnost. Diskotéka má největší cílovou skupinu 
a dotují se z ní i ostatní akce. Až nebudou diskotéky, bude nutné navýšit rozpočet.  Na 
diskotéku začínají chodit mladí lidé většinou až k 22. hodině. Ale je dobré, že se v této době 
umějí  ještě lidé bavit. Pro zaměstnance VM kulturní jde o velké pracovní nasazení. Řekla, že 
ji určitá osoba osočila, že kazí zdraví ostatních lidí. 
Mgr. Lipavský sdělil, že osobně mu to nevadí, vyhlášku podpoří.  
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města vydává 
obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019 o nočním klidu. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  15    Proti 0     Zdrželi se 1 
Usnesení č. 108 /19 bylo schváleno. 
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9.  Různé 
Ing. Soušek se omluvil, že minule nestihl jednání zastupitelstva.  
Informoval o jednacím řádu, sdělil, že předkladatelem jednacího řádu není Soušek, ale 
kontrolní výbor zastupitelstva. Kontrolní výbor předkládá zastupitelstvu, aby schválil jednací 
řád, prostřednictvím jeho osoby. Kontrolní výbor pracoval dříve pouze formálně, lidé 
v kontrolním výboru mají zájem pracovat. Uvedl, že jednací řád je v obcích, kde chtějí něco 
řešit. Poptal se, zda chtějí dnes zastupitelé hlasovat o jednacím řádu, nebo na zářijovém 
jednání ZM.  
Starosta navrhl, že by bylo vhodné září a bylo by dobré se sejít ještě před zastupitelstvem. 
Jednací řád kontrolního výboru by měl jít do rady města, která by doporučila zastupitelstvu. 
Také zde zaznělo, že finanční výbor by měl mít také svůj jednací řád. Mohl by se sejít předseda 
kontrolního, finančního výboru, starosta a právník úřadu. 
Ing. Soušek řekl, že je pouze na finančním výboru, zda bude mít také svůj jednací řád.  
 
 
10.  Diskuze  
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 16:26 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisovatelka: Jitka Kočová   v.r.   
 
 
 
Ověřovatelé:  
 
                      Mgr. Helena Mandíková   v.r.  
 
 
                      Mgr. Jan Lipavský   v.r.  
 
 
 
 
Starosta:        Ing. František Jiraský  v.r.   


